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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over een
undercoveragent die in gevaar zou
zijn gekomen door blunders van
Justitie. (Ingezonden 18 maart 2009)

1
Kent u de berichtgeving over een
agent die undercover in de
Bijlmerbajes opereerde om de daders
van een aanslag op een officier van
justitie te traceren1?

2
Is het waar dat die Belgische
undercoveragent door de
Nederlandse justitie met dat doel is
ingezet?

3
Hoe beoordeelt u de beweringen dat
het «cover» van deze man door
blunders bij de organisatie van zijn
undercover-operatie in gevaar is
gekomen?

4
Is de operatie om die reden voortijdig
beëindigd?

5
Welke lessen zijn er door Justitie uit
deze affaire getrokken voor
toekomstige udercover-operaties?

1 De Telegraaf, 17 maart 2009: «Geheim agent
in gevaar door blunders justitie»
http://telegraaf.mobi/telegraaf/telegraaf/
content//proj/telegraaf/open/wap/articles/
binnenland/1003492677_1.xml

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 17 april 2009),
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 2218

1
Ja.

2 t/m 5
Over de inzet van zogenoemde
«undercoveragenten» kan ik slechts
in zeer beperkte mate in het openbaar
mededelingen doen, teneinde de
effectiviteit van het middel niet te
schaden en de risico’s die personen
in dergelijke trajecten kunnen lopen
niet te vergroten. In de onderhavige
zaak is in 2003 inderdaad een
zogenoemde «undercoveragent»
ingezet. Zoals in dit soort trajecten
niet ongebruikelijk is, was ook in casu
sprake van een zekere mate van
verantwoord en ingecalculeerd risico
op ontdekking. Er is overigens
nimmer sprake geweest van een voor
de ingezette politieman onveilige
situatie.
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